
Zápis ze schůze VV ČASEM z.s., konané dne 22. 3. 2023 od 16:00 online.

Přítomní členové VV: Červinka, Hobza, Kotáb, Šíma

Hosté: Čáslavová, Voráček, Novotný

Omluveni: Kyselica

1. Kotáb přivítal účastníky setkání.

2. Kotáb seznámil účastníky s vývojem převedení statutárních orgánů, kdy byl odkázán
na tzv. „inteligentní formulář“,
Proto, aby změna statutárních orgánů proběhla, je potřeba aby členové VV a KK
poslali předsedovi kromě již uvedených informací: Rodné číslo, rodné příjmení,
datum, místo a okres narození.

3. Workshop ČASEM 2023
Výbor vybral jako nejvhodnější místo: Pardubice.
Výbor vybral termín Workshopu 13. 9. 2023
Výbor vybral název či téma workshopu: Financování sportu v oblasti sportovních
zařízení a sportovních klubů

4. Následně proběhla diskuse k workshopu:
FORMA WORKSHOPU
Jednodenní workshop s programem od 10 do 16 hodin, rozdělený obědem, tak aby
byl dostatečný časový fond věnován diskusi a networkingu.
Je možnost udělat panelovou diskusi
V případě velkého zájmu by mohl být workshop rozdělen u sportovních zařízení na
stadiony/areny a komerční sportoviště

HOSTÉ WORKSHOPU
Zástupci obcí, kteří mají na starosti sport – sportovní referenti
Zástupci organizací řídící sportovní zařízení
Zástupci sportovních zařízení
Zástupci sportovních klubů
Každopádně budeme muset udělat novou databázi kontaktů, abychom je obeslali

NÁMĚTY NA ŘEČNÍKY
Kotáb navrhl oslovit zástupce sportovní organizace města Pardubic, jelikož v roce
2023 otevřeli nový stadion-
Novotný uvedl, že sondáže v oblasti financování sportu dělá organizace ČUS a že
osloví jejího výkonného pracovníka pana Boháče.
Novotný dále uvedl, že osloví pana Ertla ze svazu technických sportů.
Novotný ještě uvedl, že osloví organizaci SOKOL.
Novotný uvedl, že bychom mohli oslovit pana Rachotu z ČSLH.
Šíma osloví zástupce Kralupské sportovní a poprosí o příspěvek, člověka
zodpovědného za řízení hokejového stadionu.
Červinka uvedl, že by mohl pozvat zástupce sportovncíh zařízení z komerčního
sektoru – lezecké centrum Vertikon.



Červinka uvedl, že bychom mohli zkusit oslovit finančního ředitele HC Sparta Praha.
Kotáb uvedl, že by ke spolupráci pozval paní Havrdovou z české komory Fitness.
Novotný uvedl, že by svého zástupce měla poslat NSA a že by mělo proběhnout již
dříve zmiňované setkání zástupců ČASEM a NSA.
Hobza se pokusí oslovit na vystoupení pana Kubíčka.

5. Úkoly vyplývající z této diskuse vzešly, že Kotáb s Červinkou vytvoří sdílený
dokument (TO DO LIST K WORKSHOPU) a formuluje nějaké základní informace o
workshopu, tak abychom potenciální přednášející mohli oslovit s nějakým konkrétním
oslovením.

6. Další setkání proběhne zřejmě na konci dubna 2023.

Zapsal: Kotáb

Zkontroloval: Červinka


